
4

It~C':~t: ;á :íyszíin' • ~iu,v

2008 DEC 1 9.

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetsé g

Képviselőcsoportja

Kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére
Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

"Megépül-e végre a bándi zajvédő fal?" címmel, a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Szabó Imre környezetvédelmi és vízügyi miniszterhez . Kérdésemrea
választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr !

2008. május 19 .-én a Parlament plenáris ülésén kérdést intéztem Önhöz a 8-as főút márkói
elkerülő szakasz beruházása kapcsán a Bánd települést érint ő szakasz zajvéd ő falának
megépítése érdekében.

Akkor is elmondtam, annak ellenére, hogy a Közép-dunántúli Környezetvédelm i
Felügyelőség a beruházás megkezdése el ő tt kiadott határozatában azt írta elő , hogy "a zajvédő
létesítményeket az útépítéssel egy időben meg kell valósítani", a pár hónappal kés őbb készült
szakhatósági állásfoglalás már a zajterhelési érték utólagos műszeres mérését tette kötelezővé.
Mindezek miatt a projekt megvalósításába már nem került bele az elkerül ő szakasz, Bán d
település határában megépítendő zajvédő fal .

A plenáris ülésen válaszoló Államtitkár Úr azzal indokolta ezt, hogy csak az utólago s
zajmérési vizsgálatok eredményei után döntenek a –megítélésem szerint elengedhetetlenü l
szükséges- zajvéd ő fal megépítésérő l .

Azóta a térségben számos egyeztetés volt a beruházással kapcsolatban . Ön is tudja, hogy a
beruházás a kivitelező hibája miatt nem épül meg a tervezett határid őre. Ön is tudja, hogy
pótmunkák engedélyezésére volt szükség, amely megnövelte a beruházás összköltségét .

Tisztelt Miniszter Úr! Kérdezem Öntő l :

• Felülvizsgálják-e korábbi álláspontjukat, amely szerint csak utólag kerülhet so r

a zajvédő fal megépítésére?



• Miért törekszik félmegoldásra a kormány? Egy 5 milliárd forint értékű

beruházás esetében miért nem fontos a helyben lakók nyugalma, zajtól val ó

védelme?

• Miért nem fontos a kormánynak, hogy a helyben élők is sikerként éljék meg a

beruházást, és ne a megemelkedett zajszint miatt bosszankodjanak ?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2008 . december 19 .

Dr. Horvtth Zsolt (Veszprém)
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
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